
Na prahu nové sezóny: Josef Vejvoda (CKKV) 
Sezóna 07 je dávno minulostí, ostrý start závodní 
sezóny 08 je ještě daleko, ale cyklisté nezahálí. 
Co právě dělají a co letos plánují největší hvězdy 
seriálů KPO? Více v této rubrice. 
 
 

Na otázky KPO odpovídá vynikající vrchař  - 
Josef Vejvoda (CKKV), vítěz absolutního 
pořadí a kategorie 40+ poháru Časovek do 
kopce a rovněž celkový vítěz své kategorie v 
Hobby cupu CKKV v sezóně 2007. 

Děkujeme Pepo, že si našel čas na naše 
otázky. Jsme lehce za půlkou ledna, právě 
děláš? 

17.1. buď přesnej (smích). Ráno jsem přijel z 
práce na horáči, trochu jsem zaposiloval a hodinu 
seděl na trenažéru. Venku nic moc, tak jsem se 
nepouštěl do žádnejch větších akcí. 

Můžeš prozradit něco o tvé zimní přípravě? 

Posilování, běžky, horské kolo jako zimák. 

Děláš něco oproti předchozím rokům jinak? 

Ne 

Takže jsi zatím spokojený s jejím průběhem? 

Jde to, nemocný jsem byl v prosinci tak doufám, že 
už jsem si to vybral. 

Na co se v sezóně 08 zaměříš? Kde tě uvidíme 
v akci?  

UAC,CKKV,KPO a když vyjde čas DA-BA a Ještěd. 

Co by pro tebe mělo být vrcholem sezóny? 

Mistrovství v Bělči a potom kopce v září. 

Dáváš si pro sezónu 08 nějaké cíle? S jakým 
umístěním budeš spokojený? 

 

Cíle jsou ošidný, ale chtěl bych uviset jednoho 
,mladíka" jménem Míra Kakač a když se mi to 
povede, umístění nebude špatný. 

Proběhly přes zimu nějaké změny vybavení? 
Vstupují do hry nějaké novinky na tvém kole?  

Ne, na mě je ještě dost brzy, ale s ničím větším 
nepočítám. 

Kdy už začneš konečně při závodech po rovině 
tahat špice?  

Až budu dělat někomu domestika.  

Kolik jsi vloni chytil kaprů?  

25 a jednu štiku.  

Gratuluju, dobře, chceš už končit?  

Jo (smích) 
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